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Acta Consell de Ciutat 

Sessió ordinària 16/02/2021 
 

Data: 16 de febrer de 2021  

Hora: 18h 

Lloc: Videoconferència Zoom 

Assistents:  

Presidenta: Mireia Ingla, Alcaldessa 

Sotspresidenta: Tana Collados Lluró 
Presidència delegada: Marco Simarro, regidor Participació i Barris  
 
Vocals 

Francesc Duch Altet, representant grup ERC-MES 

Pere Soler Artalejo, representant grup PSC 

Núria Gibert Dasca, representant  grup CUP-Procés Constituent 

Carmela Fortuny Camarena, representant grup Junts per Sant Cugat 

Aldo Ciprian Rodríguez,  representant grup Ciudadanos 

Ferran de Juan Fane, representant Consell de Barri del Centre Est 

Alberto Valcarce Vázquez, representant Consell de Barri del Centre Oest 

Àlvar Roda Fàbregas, representant Consell de Barri del Nucli Antic 

Xavier Barbany Bravo, representant Consell de Barri de Mira-sol 

Esther González Gutiérrez, representant Consell de Barri de Les Planes 

Artur Vidal, representant Consell de Joves 13/16 

Andrea Checa García, representant Consell d’Infants  

Biel Ruiz Vouillamoz, representant Consell d’Infants 

Roger Ricart  Ivern, representant del Consell de Cultura 

Robert Savé Montserrat, representant Taula Emergència climàtica 

Segundo Iglesias Millan, representant de la Taula d’Habitatge  

Roger Ricart Ivern, representant del Consell de Cultura 

Carles Castell Puig, representant Xarxa per la conservació de la natura. 
Bibiana Tesanovic, representant Fridays for Future 
Rebeca Galán, representant Gilgal solidari 
Cristina Urriza, representant Fundació Avan 
Mónika Blasco, representant Associació de familiars de la residència Sant Cugat 
Clàudia Massé, representant Fundació Salut Plus 
Maria Gemma Garcia Higón, representant Acció Solidària i Logística 
Assumpta Bailac Puigdellívol,  
Joan Salabert Parramon 
Xavier Humet Cienfuegos-Jovellanos 
 

Excusats 

Martí Rius, representant Taula de Mobilitat 
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Per part de l’Oficina de Participació Ciutadana 

Marina Casals, sotsdirectora de Participació i Barris  
Albert Mallol, tècnic de Participació Ciutadana 
Pilar Noguer, administrativa de Participació i Barris 
 

Ordre del dia:  

1. Benvinguda de l’Alcaldessa 

2. Aprovació de l’acta anterior 

3. Ajuts i suport per fer front a la pandèmia per persones i entitats 

4. Proposta de sessions de debat del Pla de treball COVID 

5. Retorn al treball del monument d’homenatge a les víctimes i l’impacte de la COVID 

6. Presentacions representants Consells de barri, sectorials, taules i altres espais de participació 

7. Explicació dels projectes a votació dels Pressupostos participatius dels barris 

 
 

Desenvolupament de la sessió:  

 

Es podrà consultar la gravació i la documentació de la sessió al següent enllaç: 

https://decidim.santcugat.cat/assemblies/conselldeciutat/f/408/meetings/287  

 

 

1. Benvinguda de l’Alcaldessa 

L’Alcaldessa i Presidenta del Consell de Ciutat, Sra. Mireia Ingla, obre la sessió d’aquest Consell de Ciutat donant 

la benvinguda a tots els assistents  i agraint  la participació i l’esforç en aquests temps de crisi. Explica que 

aquest Consell s’havia de fer a principi d’any però degut a les eleccions no s’ha pogut fer fins ara i la intenció és 

anar fent sessions de forma regular per poder fer un treball de qualitat. Agraeix també totes les aportacions a 

través del grup de correu, ja que permet mantenir un diàleg més fluid i estar assabentats de totes les inquietuds 

de la ciutadania i no cal esperar fins al següent Consell.  També informa que des del Consell de Ciutat s’ha estat 

treballant per fer un monument d’homenatge a les víctimes de la COVID-19, i valora positivament aquesta 

implicació. Per acabar presenta l’ordre del dia de la sessió.  

 

2. Aprovació de l’acta anterior 

La presidenta Mireia Ingla dona l’acta aprovada per assentiment.  

3. Ajuts i suport per fer front a la pandèmia per persones i entitats 

El Sr. Marco Simarro regidor de Participació i Barris, explica que han afegit aquest punt a tots els consells, és 

important fer difusió dels ajuts i suports ja que  els espais de participació i consells són espais de transmissió. 

Aquesta informació ha d’arribar a tothom. Seguidament fa una explicació dels ajuts. 

- Drets socials: 
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o Reforç atenció domiciliaria 
o Àpats a domicili 
o Cistelles a domicili 
o Ajuts directes a famílies 
o Serveis de teleassistència a partir de 65 anys 
o Punt d’acompanyament digital  https://www.santcugat.cat/avis/servei-acompanyament-

digital  
- Habitatge: 

o Ajuts pagament de lloguer per a famílies amb situació de vulnerabilitat econòmica i social 
https://www.promusa.cat/ajut-covid19/  

o Punts d’atenció a la mediació al lloguer de petits propietaris 
- Entitats: 

o Ajuts entitats socials, culturals i esportives  
- Joventut:  

o Assessoria per joves i familiar 
- Educació: 

o Ajuts a l’escolaritat 
o Subvencions a escoles bressol i de música privades reconegudes 
o Connectivitat d’alumnes 
o Equipaments informàtics a famílies vulnerables amb l’ONG Labdoo 
o Subvencions adreçades a les empreses que gestionen menjadors a les escoles públiques 

- Ocupació: 
o Servei assessorament en recerca de feina 
o Assessorament jurídic-laboral 

https://santcugatfeina.cat/  
 

La presidenta del Consell de Ciutat informa que ja s’ha acabat de posar la segona dosi de vacuna a les persones 

de tercera edat i  ara començaran amb les persones de més de 80 anys, així com als centres de dia de gent gran. 

 

4. Proposta de sessions de debat del Pla de treball COVID 

La presidenta dona la paraula al Sr. Marco Simarro. Comenta que s’han preparat unes sessions de debat perquè 

els membres del Consell puguin participar més activament. Es farà una explicació sobre cada tema i s’obrirà un 

espai per opinar i aportar comentaris. Es treballarà en cinc grans grups, on aportar noves propostes i idees, per 

fer front a la pandèmia. Tothom que ho  vulgui, s’hi pot implicar. 

El dia 23 de març es farà la primera trobada sobre l’emergència social. Ens aquests grups de discussió s’ha 

d’aconseguir que els participants tinguin la majoria d’informació possible referent a les actuacions que des de 

l’Ajuntament ja s’han emprès, en la línia de l’emergència social, temes d’ajudes econòmiques al comerç per 

exemple, la visió global ha de ser compartida i a partir d’aquí anar afegint, si en el grup de discussió arriben 

reflexions que ja s’ha pogut treballar des de l’Ajuntament, feina que estarà avançada, si no el que es farà es 

debatre al voltant de les aportacions que s’hagin fet. Comenta que hi ha propostes que arriben des del Decidim 

que potser ja s’estan emprenent accions. La idea és que entre tots es pugui ser més creatiu, per poder fer noves 

i més accions des del Ajuntament.  

La Sra. Marina Casals obre un torn per dubtes, 
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- El S. Àlvar Roda pregunta si la vacuna és fa a domicili i als caps o es si es podria portar un camió al exterior. La 

Sra. Mireia Ingla respon, en aquest moment s’està vacunant a les residències i als CAPs. Si es necessités 

l’Ajuntament estaria a la disposició.  

- El Sr. Xavier Barbany li sembla bé la proposta de les activitats, però demana poder fer comentaris dins de 

l’associació per fer propostes i si es pot donar més marge i enrederir els terminis per poder tenir més temps per 

treballar-ho. El Marco respon, que es pot enrederir uns dies perquè es puguin preparar millor.  

- El Sr. Robert Savé pregunta si et pots apuntar a més d’una comissió. Explica que està en representació de la 

taula d’emergència climàtica, i li agradaria que  el tema de l’emergència fos considerat si no hi és, ja que es un 

punt molt important a tractar. El Sr. Marco Simarro respon, que si es pot participar a més d’una comissió, i sobre 

el tema d’emergència climàtica era un dubte que sortia alhora de crear aquests grups, haurà d’estar 

impregnada a tots els grups o si més no a la majoria.  

- El Sr. Carles Castell vol fer un comentari proposta. Donat que s’ha treballat molt des de l’Ajuntament, hi ha 

hagut moltes iniciatives i moltes propostes en diverses taules de participació, així és que per incrementar 

l’eficàcia i no donar més voltes al mateix, pregunta si seria factible que en aquest grups es fes arriba amb una 

mica d’antelació la informació global del que ja s’ha parlat i s’està fent. Es disculpa ja que entén que es molta 

feina afegida a la que ja hi ha. El Sr. Marco Simarro respon, que la idea es que es pugui fer arribar el màxim 

d’informació possible. És un objectiu que s’ha d’intentar aconseguir.  

- La Sra. Cristina Urriza té un parell de dubtes; en primer lloc sobre el tema de la tele assistència, pregunta si 

està previst per a menors de 65 anys amb dependència i en segon lloc si la Fundació Avant està dins del grup de 

consideració de centres de dia de cara a entrar en aquesta fase de vacunació. El Sr. Marco Simarro respon sobre 

la teleassistència que la informació que hi ha és que s’atén a majors de 65, però es pot preguntar a la tinent 

d’Alcaldia Drets Socials i Igualtat. Núria Gibert  respon no té el reglament al cap ara mateix, però ho consultarà 

perquè li consta que hi ha alguna casuístiques que permet activar la teleassistència en cas de tenir algun  grau 

de discapacitat o alguna dificultat de moviment, ho consultarà i li farà arribar a la Sra. Urriza.  La Sra. Mireia 

Ingla explica que ha informat sobre les fases que van avançant. En aquest moment la vacunació està en 

col·lectiu general de gent gran, però s’anirà avançant.  

- La Sra. Gemma Garcia vol saber com funcionarà el tema dels grups de treball i com es formaran el grups, una 

mica d’informació. Aporta que sobre el tema de la COVID seria interessant estimular  la ciutadania a part del 

que diu Sanitat, perquè preguin més mesures. El Sr. Marco Simarro respon que per fer-ho més fàcil es passarà 

una proposta tipus organigrama perquè quedi molt clar, com funciona, que es demana i en quins terminis 

tindran activitat. Per resumir, la proposta es que hi haurà 5 grups de treball de diferents àmbits amb les 

regidories corresponents i abans que aquests grups es convoquin hi haurà una recollida de propostes al Decidim 

i l’enviament de la informació prèvia per part de l’Ajuntament. Sobre el tema COVID es fan campanyes de varis 

nivells per a la sensibilització de les persones i s’ha de seguir fent i comprometre’s un mateix com a individu. 

- La Sra. Claudia Massé comenta sobre el tema de l’emergència social que s’estan trobant un grup molt gran de 

persones de totes les edats que van a buscar ajuda emocional i mental generat per la COVID sense tenir 

problemes mentals preexistents. Pregunta si es contempla aquest grup de risc per d’entrar a l’emergència 

social. S’hauria de parlar i poder incloure’ls. El Sr. Marco Simarro respon, que esta totalment d’acord en afegir-

ho a l’apartat d’emergència social. S’ha de posar la mirada en la salut mental.  

- La Sra. Esther Gonzalez comenta que volen una solució per les zones on no hi ha bona connectivitat. Pregunta 

com es pot solucionar aquest tema ja que és molt difícil teletreballar. El Sr. Marco Simarro respon que són 

coneixedors que hi ha espais on no hi ha connectivitat, s’hauria de vincular al grup d’activitat econòmica. La 
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Sra. Mireia Ingla comenta respecte aquet tema que a  nivell de ciutat, a través d’un fons europeus, s’han creat 

nous punts a diferents places de la ciutat amb accés gratuït a wifi, s’ha tingut la possibilitat perquè arribava la 

fibra òptica.  

- La Sra. Mónika Blasco, explica que a la Residència de gent gran de Sant Cugat no hi ha wifi. S’hauria de valorar 

de posar wifi, hi ha 54 persones i han estat gairebé 2 mesos aïllats sense poder veure a les seves famílies. 

Demanen que es solucioni el tema de la connectivitat. S’ha aconseguit obrir el centre de dia. Proposa buscar 

alternatives de visibilitat i millora per les residències. El Sr. Marco Simarro respon que aquest tema s’ha anat  

treballant amb la tinència alcaldia de drets socials. Estan a la disposició i s’intentarà ajudar el que faci falta, 

però la competència en aquest àmbit és de la Generalitat.  

-El Sr. Marco Simarro fa un recordatori que s’ha d’intentar tenir una mirada global, més general de ciutat i 

transcendir de l’àmbit particular de l’entitat. 

-La Sra. Marina Casals fa un petit incís pels comentaris que s’escriuen al xat. Es diu que hi ha temes que s’han 

considerat tranversals i que haurien d’estar presents a tots els grups de discussió, com seria l’emergència 

climàtica, la perspectiva de gènere, la joventut, la gent gran o la reducció de les desigualtats.  

La Sra. Tana Collados vol saber si en alguna d’aquestes comissions s’aborda el suport a les  entitats culturals i 

educatives que estan passant un molt mal moment. Afegeix que l’emergència social no pot esperar molt temps. 

La presidenta Mireia Ingla comenta que són entitats que ho han passat molt malament perquè no han pogut 

obrir, però que a partir de dilluns ja podran tornar a obrir de nou. També explica  que des de l’Ajuntament s’ha 

donat ajuts a aquest tipus d’entitats. Igual que en el cas de  l’emergència social, no s’està esperant per actuar 

sinó que ja fa mesos que s’està treballant.  

 

5. Retorn al treball del monument d’homenatge a les víctimes i l’impacte de la COVID 

El Sr. Marco Simarro  explica en quin  punt  estan ara mateix i comenta que és una proposta que s’ha treballat 

entre consell i consell. Es va fer recollida d’idees a traves del canal intern de comunicació, que és el  correu  que 

hi ha  en el Consell de Ciutat i es va fer una sessió de treball el dia 1 de febrer, on hi havia membres del Consell 

de Ciutat i membres de la Taula d’Arts Visuals. Es farà un concurs públic perquè els artistes presentin les seves 

propostes de monument.  

Es comenta els criteris compartits que s’han consensuat de les aportacions fetes a la sessió de treball:   

- Espai recollit, tranquil, de dol, de memòria, d’esperança que esdevingui un ambient íntim 

- Relació amb l’entorn on s’ubica, la natura i amb la crisis ecològica 

- Que incorpori elements natures: arbres, plantes, flors 

- Escultura pública que sigui permanent en el temps, sòlida o pètria 

- Que permeti la interacció de la ciutadania, o incorpori algun missatge 

- Accions simultànies en altres dels diferents barris com a petites rèpliques que s’identifiquin amb 

l’espai/monument del Parc Central 

- Que sigui un element viu, que pugui evolucionar amb el pas del temps  

- Representar el conjunt de la ciutadania en un sentit universal, a la gent gran i als infants, als 

professionals sanitaris, i més enllà del món local 

- Fomentar artistes locals i/o dones escultores  
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Sr. Marco Simarro comenta que aquests són una sèrie de criteris que es creu que són els de més de consens amb 

totes les persones que van participar en aquest treball, i han de ser prou flexibles i amplis perquè l’artista que 

ho reculli pugui treballar amb llibertat.  

Informa que quan tinguin els plecs redactats o concretament quin serà l’encàrrec, es publicarà i també es 

compartirà amb el Consell de Ciutat per fer el tancament d’aquest procés. 

6.  Presentacions representants Consells de barri, sectorials, taules i altres espais de participació 

El Sr. Marco Simarro recorda a tothom que aquest punt va ser un petit encàrrec que es va fer en la primera sessió 

del Consell amb tots els representants dels diferents òrgans territorials, per tal d’explicar i compartir què es va 

fent en cada espai de participació. 

- El representant del Consell de Barri del Centre Oest el Sr. Alberto Valcarce, comenta que s’ha modificat 

el barris, i han passat del Centre Est al Centre Oest. Els membres que el formen són les associacions de 

Sant Domènech, Can Barata, Can Trabal i Volpelleres. 

o Objectius: 

� Impulsar els principals projectes del Consell de Barri 

� Fer del Consell de Barri un punt de trobada per millorar la qualitat de la vida urbana i 

augmentar la cohesió social 

� Comenta que aquesta crisi sanitària i el fet de fer les reunions online ha fet 

incrementar la participació.  

o Projectes o temes: 

� Rehabilitació Masia Can Canyameres, és un dels principals projectes de ciutat. Hi ha 

un grup de treball específic. Felicitar a tot l’equip de Participació  

� Millora del Parc de  la Guineu al barri de Volpelleres 

� Foment del civisme 

o Grups de treball: 

� Masia de Can Canyameres 

� Parc de la Guineu 

� Qualitat Urbana 

o Idees per compartir: 

� Escoltar a la ciutadania 

� Transparència i dades obertes 

� Resultats i Agilitat 

� Transformació digital 

 

- El representant del Consell de Barri del Centre Est, Sr. Ferran de Juan, explica que els membres que 

formen el Consell de Barri són les diferents AAVV com Coll Favà, Can Magí, Monestir, i altres com AMPA 

Collserola, AMPA Pla Farreras, associació Guilgal Solidaria i representant polítics.  Els objectius 

principal que tenen són bàsicament específics de districte com seria tema de mobilitat, aparcament 

(zona verda i blava), activitats infantils, també s’està fent un seguiment de tots els projectes que s’ha 

presentat en els pressupostos participatius, hi ha projectes grans com el carril bici que connectarà Can 

Magí i Coll Favà, i les inauguracions dels Jardins del Vallès i la vianantització de l’Avinguda Cerdanyola.  

 

- El representant del Consell de Barri de Mira-sol, Sr. Xavier Barbany, explica que quan a membres tenen 

una quantitat significativa de associacions, així és com l‘associació de Sant Joan, de Mas Gener, de Can 

Mates, AMPA d’escola Catalunya, entre d’altres. Sobre els objectius, serien portar a terme les 
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infraestructures pendents al barri, a més fer de Mira-sol un barri integrat a la ciutat. Aconseguir que les 

associacions prenguin més pes dins de la participació. Fomentar les activitat associatives pels diferents 

col·lectius.  Afegeix que la coordinadora  sòcio-cultural està fent moltes i molt bones tasques.  

 
o Sobre els projectes: 

� Complex esportiu de la piscina 

� Pantalles AP7 (sorolls)  

� Naturalització i cobriment de rieres (Mas gener i Can Cabassa)  

� Pista de Mas gener 

� La freqüència de bus i marquesines a les paredes.  

� Agilitzar els projectes participatius. 

o Grups de treball: 

� Qualitat Urbana i Mobilitat 

� Seguretat 

� Taula d’associacions 

� Coordinadora sòcio-cultura 

 

- La representant del Consell de Barri de les Planes, Sra. Esther Gonzalez,  explica que hi ha diverses 

associacions com són Can Cortés, la d’empresaris, AV de les Planes i Can Borrull. Els objectius són fer 

els seguiment de les mancances de les diferents zones i tenir un serveis mínims de qualitat, com 

cobertura mòbil, llum, aigua, transport i voreres en condicions. Diu que no tenen els serveis basics que 

són necessaris per viure i que a Can Cortés no hi ha cap parc pels nens. D’altra banda s’està treballant 

perquè el Consell sigui més compromès en donar dates i respostes amb l’objectiu que sigui molt més 

productiu. Comenta que ha canviat molt a millor des de que hi ha el Sr. Marco Simarro, però es continua 

repetint les mateixes peticions a tots els Consells. Han treballat en el grup de Mobilitat i Qualitat 

Urbana. Ha proposat en diverses ocasions fer una llista de les mancances i peticions i llavors es doni 

resposta als diferents Consells de Barri.  

 

- El representant del Consell de Mobilitat el Sr. Martí Rius no ha pogut assistir a la sessió d’avui, així que 

la Sr. Marina Casals explica que es farà arribar la presentació perquè es pugui veure la informació 

aportada.  

 

- El representant de la Taula d’emergència climàtica, Sr. Robert Savé, explica que ha parlat amb moltes 

persones de l’Ajuntament i de la xarxa d’economia solidaria. L’emergència climàtica no es pot retardar 

més. Des de la Taula proposen  fer un pla d’informació i  formació per poder assumir els canvis que han 

de venir i pensar amb els projectes que es volen fer i com poden afectar al medi ambient. Pregunta 

sobre el pla d’emergència climàtica.  

 

- El representant del Consell de Cultura, Sr. Roger Ricart, explica que han constituït el Consell fa poc i es 

reuneixen en dos dies. Els objectius que tenen són crear un espai de debat i punt de trobada, compartir 

recursos. Han parlat molt de la COVID i de la situació que estan vivint a nivell cultural,  hi ha molt interès 

en que la cultura no pari i es busquin mecanismes. A  més ha trobat molt interesant que s’ajunti esport, 

educació i cultura, a veure si ens trobem en espais en comú. Molt interès en que es doni suport a les 

propostes perquè no es pari i continuar endavant. S’entén que no es prioritari, però  de seguida que es 

pugui cal tenir clar què es pot fer i què no.  Aquesta setmana debatran sobre espais culturals. Per 
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concloure, comenta que hi ha una gran varietat  d’entitats que el conformen, com la d’arts escèniques, 

musica, dansa, art audiovisuals, d’entre altres. 

 
 

- Com a representants del Consell de Joves assisteix  el Sr.  Artur Vidal, excusa a l’Helena Serraviñes que 

no ha pogut assistir. Com a objectius tenen recollir la veu dels joves, aconseguir tenir veu en un àmbit 

més formal, així debatre diversos temes i propostes interessants pels joves. Els temes que  estan 

treballant aquest anys són: 

� Què pot fer l’Ajuntament per ajudar als joves amb la pandèmia 

� Van fer una revisió del reglament del Consell de Joves, i estan tractant la salut mental 

en joves amb la pandèmia.  

- La Sra. Marina Casals  destaca que és el primer Consell que té Instagram. 

 

- En representació del Consell d’Infants en Biel Ruiz i l’Andrea Checa, que expliquen que el seu consell 

està format principalment per dos nens representants de cada escola, especialment un nen o nena de 

5è i un/a de 6è. Com a objectius donar veu als infants per tractar temes importants que els afecta, donar 

la seva opinió. Com a temes aquest any estan treballant la pandèmia i altres anys van treballar la 

mobilitat i l’emergència climàtica. Dona pas al Biel Ruiz i  comenta que ja és l’ultima sessió, la pròxima 

vindran els vicepresidents que es van constituir al mes de gener.  Explica que els dos estan molt 

contents d’haver participat tant al Consell de Ciutat així com al d’Infants. Ha sigut una gran oportunitat, 

han après molt i vol donar les gràcies per l’ajuda rebuda.  

 
 

- El Sr. Marco Simarro, dona les gràcies per aquesta feina ja que es difícil traslladar tota la informació de 

tots el barris. S’ha de seguir treballant en aquesta línia. La resta d’òrgans que avui no han pogut fer la 

presentació es posarà un espai en la propera edició. 

 

7. Explicació dels projectes a votació dels Pressupostos participatius dels barris 

El regidor de Participació i Barris Marco Simarro,  explica en aquesta darrera edició del procés participatiu  s’han 
fet alguns canvis amb la voluntat de millorar substancialment aquest procés. Un dels principals canvis va ser 
fer una diagnosi de cada barri i que les propostes fossin per cada un d’ells.  
La fase de votacions serà del 22 de febrer al 31 de març, arribarà un butlletí a  les cases amb totes les propostes 
i informació de com votar. Ensenya i explica un gràfic sobre les propostes, indica que s’han rebut 815 propostes 
i hi ha un total de 164 propostes que van a votació. Hi ha hagut un augment del nombre de propostes rebudes.  
Les propostes passen un filtre tècnic per saber si son viables o si ja s’estan fent. Ensenya un gràfic amb una 
comparativa entre les propostes d’inversió i  les d’ordinari.. D’inversió hi ha 116 propostes i 88 de despesa 
ordinària. La majoria de propostes son d’espai públic. Es farà arribar la presentació per poder-ho mirar 
detingudament. La votació es farà digital degut  a la situació sanitària que vivim. Hi ha varis canals de suport 
per votar perquè tothom pugui participar, així com trucar al 010, OAC, cita al Serveis d’Acompanyament Digital 
o enviar un correu a participació. 
 
La presidenta  Mireia Ingla, obre un torn de precs i preguntes,  
 

- El Sr. Marco Simarro respon al  Sr. Robert Savé sobre el pla d’emergència climàtica. Li consta que es 
presentarà públicament en breu i la seva aprovació ve seguidament de la presentació del Pla. Per tant 
és una qüestió que ha de ser imminent.  
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- En Biel Ruiz explica que va fer un qüestionari a infants i li agradaria ensenyar els resultats, presenta la 

pantalla i  explica els resultats de l’enquesta.  
 

o La primera pregunta que va fer és si la gent creu que l’Ajuntament està tractant bé al poble 
amb el tema de la COVID. Amb un 80% del vots van dir que sí.  

o La segona pregunta era referent si els infants i els joves de la ciutat han estat contents amb 
l’organització. Va ser més igualat tot i que continua guanyant el sí.  

o Un altre pregunta sobre si s’ha de compensar als infants i joves, on guanya el no per poquet.  
o Per últim es va preguntar quin àmbit va ser més tocat en la pandèmia, la majoria diu que 

l’esport i el següent les empreses.  
En Biel Ruiz diu que passarà els resultats de l’enquesta i un seguit de propostes al Marco Simarro i la 
Marina Casals.  
 

- La Sra. Carmela Fortuny comenta que els grups polítics es van comprometre a fer un rendiment de 
comptes cap al mes de juliol, dins el que sigui possible s’incorporaran les mesures que es treballin en 
aquest grup de treball. Es posa  a disposició de l’Ajuntament, com a representant de Junts x Santcugat 
en el Consell, i poden fer seguiment i d’acompanyament amb tot allò que es pugui treballar plegats.   
 

- El Sr. Segundo Iglesias es presenta com representant del Consell de Barri de la Plataforma Habitatge i 
portaveu de la Plataforma de Jubilats. 
 

- El Sr. Carles Castell, vol compartir una proposta que l’Ajuntament s’adhereixi a la declaració sobre la 
interdependència sobre salut i natura  que es va elaborar fa dos anys a partir d’unes jornades i uns 
grups de treball.  Ha enviat un correu al grup del Consell amb la declaració i el llistat de persones, 
institucions i entitats. Han creat la taula de salut de Catalunya i busquen el suport de l’Ajuntament.  La 
Sra. Mireia Ingla respon que ho miren per si ho converteixen en moció pel pròxim ple.  
 

- El Sr. Aldo Ciprian  comenta sobre el tema cultural que  ahir van tenir ple ordinari i es va aprovar una 
moció per unanimitat per ajudar les empreses culturals, els comerços, els teatres i a tot el que fa 
referencia aquestes 41 entitats. Des de la comissió de Cultura s’hauria der fer seguiment d’aquestes 
entitats.  
 

- El Sr. Àlvar Roda agraeix a l’Ajuntament que hagi fet fill adoptiu al Sr. Arcadi Oliveres i pregunta quin 
pla hi ha per poder fer aquest reconeixement. La Sra. Mireia Ingla respon que el que s’ha fet és  anunciar 
que s’obria aquest expedient, ella mateix en persona va parlar amb l’Arcadi per comunicar-li. El Sr. 
Arcadi Oliveres va fer arribar el seu agraïment i va demanar que la fes extensiva a tots el membres del  
Consistori. S’inicia un expedient de nomenament de fills predilectes. La idea es fer-ho prou ràpid per 
tal que en el ple del mes  de març sigui efectiu aquest nomenament de fill predilecte.  
 
 

La Presidenta i Alcaldessa Mireia Ingla  dona les gràcies a tothom per la  participació i les aportacions. Considera 
que cal seguir en aquesta línia de feedback  i contacte permanent al marge dels Consell plenaris perquè és la 
millor manera d’estar al cas i al dia a dia sobretot en aquestes circumstàncies tan complicades.  Cuideu-vos 
molt i fins ben aviat .  
 
Finalització de la sessió: 

 
La presidenta aixeca la sessió a les 20.22 hores, de la qual s’ estén aquesta acta. 
 


